

Styrelsemötesprotokoll 2023-04-18

Närvarande

Axel Legelius (AL), Karl Bellander (KB), Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), William Lindell (WL), Gustaf Björling (GB), Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN)

Frånvarande

Boel Petrén (BP), Ebba Ugander (EU), Daniel Nordin (DN)

Åhörare

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Arvid Rossby (AR)

Plats

Studierummet, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18:15

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Gustav Björling till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 8 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Arvid Rossby ansluter till mötet 18:17'

Styrelsen beslutade

att Lägga till Första Hjälpen som punkt 20 i föredragningslistan

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll (23-02) till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

6/4 var det Påsk-skuffé. WL var ansvarig och säger att det blev väldigt stressigt med alla förberedelser då det var rätt mycket att fixa innan. Han skulle uppskatta lite mer engagemang och hjälp till nästa tema-skuffe. FKE säger att han tyckte att påsk-skuffét var mycket roligt och att aktiviteterna var väldigt roliga och påhittiga. Han säger att det även verkade uppskattas av fler som var där. AR frågar hur många som är med i skuffégruppen för att han tycker att det verkar konstigt att inte flera var med och hjälpte till med alla förberedelser. WL berättar att det är 13 personer med i skuffégruppen men att bara 4-5 personer faktiskt är delaktiga och hjälper till. AR ansluter till SKUffégruppen. WL berättar att på påsk-skuffét så fanns det påskägg fyllda med lösgodis som gömdes runt plan 2 i Tibble kyrka. För att hitta äggen så hade WL gjort en äggjaktkarta som han tänkte skriva ut, men eftersom vi inte har någon skrivare lades de upp på Instagram istället vilket också var mer klimatsmart. Det fanns även ett lotteri där vinnaren vann ett stort påskägg fyllt med godis och andra roligheter. Det spenderades totalt 994 kr på påsk-skuffét. FKE säger att han skulle önska att det köps in fler punschullar till skuffét. Nästa tema-skuffé är den 27/4 och temat är födelsedagskalas för att fira att SKU Täby fyllt 30 år. MÖ föreslår att vi ska köpa in partyhattar för skojs skull. WL tycker att det är en bra idé men föreslår istället att vi kan pyssla egna partyhattar för att det blir mer personligt och billigare. AL tycker att vi ska köpa en tårta som man kanske kan skriva SKU 30 år på. WL kommer på idén att ha en fiskdamm med en av SKU-flaggorna som skynke. AL tycker att vi kan lägga mer pengar på detta tema-skuffét än andra eftersom att 30-årsjubileum bara sker en gång.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget till födelsedagsskuffét på 1700 kr.

AL säger att det behöver göras ett nytt inköp till skuffét. FKE föreslår att vi ska köpa in punschrullar. GB föreslår att vi ska köpa in glass till skuffét eftersom att det börjar bli varmare väder nu. WL säger att det var en bra idé men han vet inte vart man skulle kunna förvara glassarna så att det inte smälter. FKE säger att vi har en egen kyl och frys som står i sällskapsrummet som vi skulle kunna lägga glassen i. AL säger att vi får undersöka glassfrågan.

ii. Musikgruppen

MÖ säger att många i musikgruppen har saker som de inte är nöjda med. Det har varit lite problem gällande samarbetet med organisten som ibland spelar på ungdomsmässorna. MÖ lägger även till att det borde köpas in fler AUX-kablar. KB säger att det är församlingen som egentligen är ansvarig för att köpa in bland annat AUX-kablar men att de inte gjort det. KB tycker att musikgruppen borde ha ett möte med alla medlemmar där de får chansen att lära sig nya psalmer för mer variation och att det skulle vara kul om någon musiker i kyrkan skulle vilja vara med och visa hur man ska spela psalmerna. MÖ säger att många är trötta på att de inte har tillgång till förråden där högtalarna och alla instrument finns och att högtalare inte alltid finns där de ska vara vilket gör att det tar onödigt mycket tid att rigga upp inför mässorna. SMN säger att pianot uppe i kyrkan ibland är låst vilket skapar stress innan mässorna, eftersom att man måste springa och leta efter någon som kan låsa upp. Eftersom att det har hänt flera gånger och saker är inte vart de ska vara så tycker SMN att musikgruppen borde få nycklar till alla förråd och pianot för att minska stress och underlätta för musikgruppen men även underlätta för vaktmästaren. AR tycker att musikgruppen ska börja sätta upp lappar så att det blir lättare för dem att hitta alla sina saker. FKE tycker att vi ska prata med Andreas Grandelius då han tidigare har varit bra på att hjälpa till med denna typ av problem.

iii. Mediagruppen

DN är med via telefon och säger att han och EU har skapat ett schema över denna termin över vad som ska läggas upp på Instagram. De har mycket att gå igenom så de båda vill ha ett möte med mediagruppen. AL säger att det bör arrangeras en till talk-show och föreslår att göra den på vår-skul.

iv. Festivalgruppen

Onsdag 19/4 ska festivalgruppen ha sitt första möte där de börjar planera vad som ska hända på sommarfestivalen. Det kommer även bli fler möten så småningom.

AK lämnar mötet 18.55

Mötet har nu beslutanderätt på 7 personer

§9 Utvärdering Earth Hour

Earth Hour var den 25/3 i Tibble kyrka. SMN säger han tyckte att det var roligt men det var inte så många som kom som de hade hoppats på. Han förklarar att de hängde, fikade, hade en andakt i kapellet och de satt och spelade sällskapsspel. Det var 12 personer som deltog varav 2 personer från styrelsen. AL och BP säger att det var ett problem att flera personer i styrelsen inte hade meddelat i förväg att de inte skulle komma vilket gör det svårt att planera och att man i framtiden ska säga till några dagar i förväg. SMN säger att många som deltog gick ganska tidigt vilket var väldigt tråkigt. AR säger att Earth Hour brukar vara en mindre aktivitet och föreslår att vi kan göra Earth

Hour till ett tema-skuffé istället för en hel aktivitet. AL säger att Earth Hour är på en specifik dag och tid och därför blir det inte riktigt Earth Hour då. AL säger även att det kan vara svårt att locka folk till Earth Hour eftersom att många inte riktigt har koll på vad Earth Hour är och vad aktiviteten går ut på. FKE säger att det var en aktivitet som brukade hållas av den internationella gruppen förut. Han tycker att den numera har blivit en aktivitet som anordnas för att vi borde och för att det ser bra ut snarare än att det ger så mycket till medlemmarna. FKE tycker även att detta är något man borde se över om man vill fortsätta ha som aktivitet. AR säger att han tycker att det skulle vara tråkigt om aktiviteten försvann helt och hållet, men föreslår att man kanske ändå uppmärksammar det skuffét innan genom att släcka ner vilket också skulle vara bättre för miljön då fler är där.

§10 Utvärdering Kollektivdjan

26/3 gick halva kollekten till SKU riks och då hade styrelsens representanter ansvar för att se till att det fanns folk på plats som kunde läsa upp kollektivdjan. WL säger att han var själv från styrelsen i Tibble kyrka vilket gick bra men det var väldigt tråkigt att sitta själv. SMN säger att han också var själv i Gribbylunds kapell och att det bara var 2 andra personer på mässan. FKE säger att han var på WLs mässta och han tyckte att WL var väldigt gullig. WL skulle nämligen tända ett ljus vilket skapade svårigheter. Det var också många på mässan så det gjorde det ännu roligare. GB säger att han tyckt att hans och BPs mässta i Täby kyrka hade gått väldigt bra och att många hade kommit fram till dem efter mässan och givit bra respons. På grund av oförutsedda omständigheter var det ingen på plats i varken St Olof eller Näsbypark.

§11 Utvärdering GGG

Golf med Gott-Gott var den 2/4 och det var 20 deltagare där. Aktiviteten började på Adventure Minigolf i Täby Centrum där alla fick spela i en och en halv timme. Därefter gick vi till syrummet i Tibble kyrka där aktiviteten fortsatte med en tårtdekoreringstävling. KB säger att aktiviteten blev superlyckad och att alla som deltog verkade ha väldigt roligt under hela aktiviteten. SMN säger att priserna för vinnaren av tårttävlingen glömdes bort och ligger fortfarande i syrummet. KB säger att nästa gång skulle det uppskattas mer städhjälp då många i styrelsen gick hem direkt istället för att stanna kvar lite och hjälpa till att plocka undan allt. KB gjorde även en Instagram-reel som var mycket omtyckt och blev ett väldigt gillat inlägg. Budgeten till detta låg på 4500 kr och det spenderades 4598 kr. AL tyckte att aktiviteten i helhet var väldigt lyckad.

§12 Styrelsetröjor

Tröjorna är beställda och är på väg. Budgeten var 3100 kr och de kostade 3399 kr då priserna gått upp sedan förra året. KB ser nu att tröjorna har kommit fram till utlämningsstället. Han säger att stället är stängt så han ska hämta ut dem imorgon.

Mötet ajourneras till kl 19.35

Mötet återupptas kl 19.39

KB hämtar ut tröjorna imorgon 19/4 och AR tar med dem till festivalgruppens möte.

§13 Distriktsårsmötet

Distriktsårsmötet (DÅM) är den 22/4 i Björkhagen, Skarpnäcks församling. SKU Täby har 17 ombud och alla platser hade fyllts. Arvid Rossby och Alma Flygt hoppade båda av dagen innan sista anmälningdagen så ersättare behövde hittas.

Styrelsen beslutade

att välja Oliwer Wallin och Karl Bellander till ombud för SKU Täby på distriktsårsmötet 2023

AL tycker att det vore kul om vi tog oss dit gemensamt. Han tycker att vi ska åka bil, 4 bilar borde behövas vilket blir ungefär 470 kr i milersättning. Budgeten är på 800 kr. AL, BP, MÖ och KB kan köra dit. WL föreslår istället att vi åker kommunalt dit och sedan tar en limo typ 1 km för att vara coola. KB tycker att vi i styrelsen ska ha på oss våra styrelsehoodies men finare kläder under så att hoodien går att ta av. Han föreslår då att vi väntar med att dela ut styrelsehoodisarna tills DÅM dagen så att ingen glömmer den hemma. AL säger understryker att alla våra ombud representerar SKU Täby och att vi ska bete oss på ett respektfullt och ödmjukt vis.

§14 Vår-SKUL

Vår-Skul är den 5-7/5. Lägerledningen är AL, BP och WL. Agneta Jonsson är säkerhetsansvarig och Johanna Lindeke är präst. Anmälningen öppnades i torsdags och hittills är det 11 anmälda: 6 äldredeltagare, 2 yngredeltagare och 3 lägerledning. Båtledarutbildningen kommer att vara på Karlberg samma helg och kan då vara med på vissa av våra aktiviteter och andakter. Budgeten för lägeraktiviteter är 1500 kr. KB föreslår en marknadsföringsidé där vi filmar alla deltagare för att visa alla som ska med. AL säger att vi behöver rekrytera fler för att få ett så bra läger som möjligt.

§15 Bön och Laserdome

Bön och laserdome (BOLD) är den 14/5. SMN är ansvarig och har 3 förslag på laserdome ställen med kyrkor i närheten. 2 av dem kostar 4500 kr men för föreningar kostar det 3500 kr. SMN ska kolla upp om vi räknas som en sådan förening. FKE föreslår att vi ska bjuda alla deltagare på glass mellan mässan och laserdomen.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 4500 kr till Bön och Laserdome

§16 Merch

Budgeten till merch ligger på 8000 kr. 3389 kr spenderades på styrelsetröjorna. AL vill att vi köper ordentlig merch med bra kvalitet. KB säger att där han beställde tröjorna fanns det annan merch som till exempel vattenflaskor. Hemsidan heter Spreadshirt.

FKE lämnar mötet kl 20.20

KB säger att han kan vara ansvarig för att köpa in merch.

§17 Representation

AL har mailat alla gruppansvariga men inte har fått några datum där vi kan komma och reppa SKU.

§18 Ekonomi

KB säger att allt går bra och att upplärningen till WL går superbra. Vi har fått en inbetalning till vårt PlusGiro från en okänd privatperson som verkar ha betalat fel eller försökt sig på penningtvätt. KB och WL ska ringa Nordea och fråga hur de ska göra kring det.

§19 Städning av Skutoret

AL säger att vi fick den nya lokalen för kontoret 2020 och sedan dess har det knappt städats eller rensats. Det finns mycket grejer som inte behövs och det är lite stökigt. KB, SMN, AL och BP ställer upp och ska städa kontoret så snart som möjligt.

§20 Första hjälpen

Denna punkt glömdes bort under mötet.

§21 Övrigt

AR säger att han uppskattar hur den nya styrelsen arbetar och tycker att det är roligt att så många faktiskt är engagerade.

§22 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20.36

Protokollet har godkänts och justerats av

Axel Legelius
Mötesordförande

Alexandra Jirvall
Sekreterare

Gustaf Björling
Justerare